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Kędzierzyn – Koźle, 15 maja 2017r.

Szanowni Państwo,

Przekazujemy Państwu raport za I kwartał 2017 roku. 

Sezonowość w naszej branży w tym roku znacznie bardziej odbiła się na efektach działalności.
Z tego powodu główni akcjonariusze podjęli szereg decyzji mających na celu pozyskanie nowych
kontrahentów,  rozszerzenie  współpracy  z  dotychczasowymi  oraz  większe  wykorzystanie
portfolio własnych produktów na rynek górniczy i okołogórniczy. 

W roku bieżącym zamierzamy skomercjalizować projekt pojazdu hybrydowego, jako elementu
dywersyfikacji działalności spółki i budowy jej nowego wizerunku. 

Celem realizacji powyższych planów dokonane zostały zmiany w składzie Zarządu, jak również
Rady  Nadzorczej.  Zarządzanie  Spółką  powierzono  osobom  o  kompetencjach  gwarantujących
zarówno przeprowadzenie działań aktywujących spółkę na nowych rynkach, jak również działań
naprawczych  wewnątrz  Spółki,  tak,  aby  sytuacja  w  zakresie  generowanych  przychodów,  jak
i marży uległa polepszeniu w najbliższych miesiącach. 

Bazą  do  działań  jest  wysoki  potencjał  wytwórczy spółki,  która  w  ostatnich  latach  znacząco
unowocześniła swój park maszynowy.

Wsparciem  dla  działań  Zarządu  będą  nowe  osoby  zasiadające  w  Radzie  Nadzorczej
reprezentujące szerokie spectrum branżowe istotne z punku widzenia Spółki.

Deklarujemy konsekwentną realizację powyższych celów, a przede wszystkim:

 wzrost ekspansji eksportowej,
 wzmocnienie obecności  na rynku krajowym, głównie przemysł  chemiczny,  energetyka

oraz górnictwo (zarówno węgla, jak i skał twardych), transport, recycling i odnawialne
źródła energii

 zaproponowanie  nowych  produktów  (Hybrid  i  Sonar)  będących  efektem  kilkuletniej
działalności badawczo-rozwojowej.

Dołożymy  wszelkich  starań,  aby  powyższe  cele  zostały  zrealizowane,  o  czym  będziemy  na
bieżąco informować.
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